
Zapisnik seje UO Šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo  

 

Datum: 21. 10. 2024 

Prisotne predstavnice šole: Veronika Tumpej, Tadeja Češka Klančar, Katarina 

Bergant 

Prisotna predstavnica vrtca: Petra Zalaznik 

Prisotna predstavnica staršev: Božena Kovalevska Cerar 

Odsotni: Petra Levec, Urška Vrankar Dežman 

Dnevni red: 

1. Pregled poročila o delu za šol. leto 2023/24 
2. Potrditev LDN za šol. leto 2024/25 
3. Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 
4. Razno 

 

Ad 1 

Predsednica UO šolskega sklada je predstavila poročilo o delu upravnega 
odbora šolskega sklada za šolsko leto 2023/24. Delo je potekalo po načrtu, 
posebnosti ni bilo. 
 

Ad 2 

Pregledan in potrjen je bil LDN UO Šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo v 

šolskem letu 2024/25. 

Predlagano je bilo, da bi se na pristopno izjavo, ki jo starši dobijo na prvem 

roditeljskem sestanku in jim omogoča, da prek šolskih položnic prispevajo v 

šolski sklad, natisnilo QR kodo, s pomočjo katere bi starši s pomočjo sodobnih 

aplikacij na telefonu lahko prispevali poljuben znesek za šolski sklad. 

 

Zaželeno je, da se učenci 9. razredov, ki z akcijo zbiranja starega papirja zbirajo 

denar za svojo valeto, bolj vključijo v promocijo te akcije. Poleg tega bi bilo 

dobro vsem učencem predstaviti namen in delovanje šolskega sklada. 



Starši bodo ponovno pozvani, da z izpolnitvijo ustreznega obrazca del 

dohodnine namenijo Šolskemu skladu OŠ Janka Kersnika Brdo. 

 

V dolgoročnem načrtu je še vedno ureditev učilnice na prostem ter sobe za 

sproščanje. 

 

Sklep: LDN Šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo je bil soglasno sprejet. 

 

 

 

Ad 3 

Prošnja za sofinanciranje dogodka z naslovom Noč na šoli je bila soglasno 

sprejeta. Vlagateljem se predlaga, da se obrnejo tudi na potencialne sponzorje, 

ki bi lahko prispevali hrano. 

 

Prošnja za sofinanciranje zaključnega izleta planinskega krožka v znesku 5,00 

€ na udeleženca je bila soglasno sprejeta. 

 

Prošnja za financiranje predavanja humanitarke Jane Dular je bila soglasno 

sprejeta. Pomislek je bil le glede termina predavanja, saj bo v dneh pred 

božičem nekaj učencev odsotnih. 

 

Prošnja za sofinanciranje prevoza tekmovalcev in gledalcev na tekmovanje 

Male sive celice je bila soglasno sprejeta. 

 

Prošnji za financiranje ogleda predstave za člane angleškega krožka je bilo 

deloma ugodeno – šolski sklad prispeva za vstopnice, za prevoz pa poskrbijo 

udeleženci sami. 

 



Prošnja za nakup lego kock za učence 4. a je bila sprejeta z opombo, da se 

kupijo po predlagani akcijski ceni, a se zaenkrat še ne dajo učencem. Na 

novoletnem bazarju naj se izpelje akcija namenskega zbiranja sredstev za lego 

kocke kot tudi zbiranje rabljenih lego kock. Zbrana sredstva oz. kocke se nato 

razdelijo med učence 4. a in PŠ Blagovica, kjer ravno tako potrebujejo takšne 

kocke. Prav tako se odobri prošnja za nakup lego kock za PŠ Blagovico v istem 

znesku kot za matično šolo, torej v višini 160,00 €. 

 

Prošnji za nakup prenosnega zvočnika za potrebe razredne stopnje na matični 

šoli se deloma ugodi – šolski sklad za tak zvočnik prispeva 250,00 €. 

 

Ad 4 

Razprave ni bilo. 

 

Zapisala             Predsednica UO šolskega sklada 

Katarina Bergant                      Veronika Tumpej 

 


